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                                                 Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska 
                                                    okresní sdružení hasičů Brno-venkov 

      Zubatého 1, 614 00 Brno 
 
 

 Zápis ze shromáždění představitelů sborů za účasti starostů okrsků  
 

 
které se konalo dne 16. 11. 2024 v sále Orlovny v Moutnicích od 14.00 hodin. 
 
Přítomni: Představitelé sborů, starostové okrsků a členi VV OSH Brno-venkov – dle prezenční 
listiny příloha č. 1 

 
 

Hosté: 
- místostarosta obce Rostislav Dohnálek, ředitel HZS územního odboru Brno – venkov plk. Ing. 
Stanislav Racek, ředitel HVP pobočky Brno Ing. Miroslav Jagrik, Ing. Tomáš Letocha a zasloužilí 
hasiči OSH Brno – venkov. 
 
 
Zasedání bylo svoláno jako řádné a svolává se na základě Stanov SH ČMS čl. 64. a je 
usnášeníschopné, Účast představitelů je 59 % tzn. 76 zúčastněných. 
  
Zasedání shromáždění zahájil a řídil náměstek starostky OSH Brno-venkov Petr Pejřil. 
Před seznámením s programem požádal přítomné o minutu ticha za zemřelé hasiče. 
 

 

Program: 
1. Zahájení, přivítání hostů 
2. Volba zapisovatele, návrhové, volební a mandátové komise 
3. Informace z jednání vyšších orgánů SH ČMS a o činnosti OSH Brno-venkov za rok 2024 
4. Zprávy vedoucích odborných rad 
5. Zpráva o hospodaření 
6. Zpráva o činnosti Aktivu ZH 
7. Zpráva OKRR 
8. Jmenování likvidátora sboru SDH Němčice a SDH Čučice 
9. Volba člena OKRR 
10. Vystoupení hostů, ocenění starostů, ocenění reprezentantů MČR a vyhodnocení ZHVB 
11. Diskuse 
12. Usnesení 
13. Závěr 

 
 
1. Zahájení, přivítání hostů 

 

- předsedající Petr Pejřil dal hlasovat o programu – pro – 76 
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2. Volba zapisovatele, návrhové, volební, a mandátové komise 
 
- zapisovatelkou tohoto shromáždění byla určena Jitka Flodrová – pro – 76 

- ověřovatele zápisu VV navrhuje Libora Maláška a Jaroslava Musílka – pro – 76 

 

- do návrhové komise VV navrhuje Jaroslava Šmerdu, Jiřího Bayera  

z pléna Stanislava Pernicu ( SDH Koválovice )  pro – 75 , zdržel se - 1 

- do mandátové komise VV navrhuje Zbyňka Machance, 

z pléna Janu Ondráčkovou ( SDH Sivice ),  Ing. Petra Janouška ( SDH Moutnice ) pro – 75, 

zdržel se - 1 

- do volební komise VV navrhuje Petra Tomka, Ing. Lucii Trtoňovou 

z pléna Ing. Marii Ryšavou ( SDH Tvarožná )  pro – 74, zdržel se – 2 

 

 
3. Informace z jednání vyšších orgánů SH ČMS a o činnosti OSH Brno-venkov za rok 2024 

 
- přednesla starostka OSH Brno-venkov Jana Štelclová – příloha č. 2 

 

 
4. Zprávy vedoucích odborných rad 

- odborná rada represe – vypracoval a přednesl Jaroslav Pospíšil – příloha č. 3 

- odborná rada mládeže – vypracoval a přednesl Petr Pejřil – příloha č. 4 

- odborná rada prevence – vypracoval a přednesl Jaroslav Kožnárek – příloha č. 5 

- odborná rada historie – vypracoval a přednesl Jan Kocáb – příloha č. 6 

 

5. Zpráva o hospodaření 
- zprávu přednesl náměstek vnitroorganizační Roman Pospíšil – příloha č. 7 

 

 
6. Zpráva o činnosti Aktivu ZH 

- zprávu vypracovala vedoucí Aktivu ZH Helena Pospíšilová a přednesl Roman Pospíšil – příloha č. 
8 

 

7. Zpráva OKRR 
- zprávu vypracoval a přednesl předseda OKRR Jiří Krejčí – příloha č. 9 

 

8. Jmenování likvidátora SDH Čučice a SDH Němčice 

- VV OSH Brno – venkov jmenoval likvidátora Ing. Romana Pospíšila. SDH Čučice – pro 
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nečinnost a SDH Němčice pro ukončení členství v SH ČMS a přejití k Moravské hasičské 
jednotě. 

 

9. Volba člena OKRR 

Výkonný výbor OSH Brno – venkov navrhl volbu pro zvolení člena OKRR, volbu tajnou 

 – pro 76 

- navržení kandidáti do funkce: 

• Patricie Petrová – SDH Lelekovice  

• Ctibor Kohoutek – SDH Moravské Bránice 

• Marek Rosa – SDH Přísnotice 

Do funkce člena OKRR byl zvolen Patricie Petrová s počtem 49 hlasů 

 

10. Vystoupení hostů, ocenění starostů, ocenění reprezentantů MČR a vyhodnocení ZHVB 

V tomto bodu shromáždění proběhlo ocenění reprezentantů našeho okresu Brno – venkov na 
MČR letošního roku a vyhodnocení a předání ocenění ZVHB, které proběhlo 5. 10. 
v Lelekovicích. Dále byly předány pamětní medaile u příležitosti 160. výročí vzniku 
dobrovolných hasičů zasloužilému hasiči Josefu Gargulovi st., všem zúčastněným 
představitelům sborů a členům výkonného výboru OSH Brno – venkov. 

Vystoupení hostů: 

Ing. Tomáš Letocha – vyslovil pozdravení a poděkování za pozvání na shromáždění a předal 
představitelům sborů informace z vyšších orgánů. 

- Od 1. 1. 2025 se budou vydávat nové průkazy členů SH ČMS jen v plastové formě.  
- Aktualizace stanov – je vypracovaná pracovní verze, která je uveřejněna na stránkách DH. 

Volební sjezd SH ČMS by měl již proběhnout dle nových stanov. 
Jen okrajově – statut. orgán bude starosta a 1. náměstek (bude mít podpisové právo, bude 
uveden v rejstříku spolku a bude mít rozhodovací právo. Okrsky budou rozdělené na dva 
druhy – pokud okrsek pracuje a má své IČ, funguje jako právnická osoba, okrsek s právní 
subjektivitou anebo může být jen jako poradní orgán. 

- NSA podporuje naši činnost různými dotačními programy. Různým zvyšováním nákladů je 
také zavedení odvodů za aktivní sportovce. Každý sbor, který vede v evidenci aktivního 
sportovce bude od 1. 1. 2025 odvádět poplatek ve výši 200,- za tuto osobu. Máme široký 
rozptyl zájmů a činnosti, tudíž i povinností a toto je jedna z podmínek členství v NSA. 
Tento poplatek musí být zaplacený od sportovce a veden až po ústředí. Pokud se člen stane 
sportovcem v průběhu roku, musí se opět odvést poplatek za tuto osobu. Tyto příspěvky se 
musí evidovat zvlášť. 
 Čerpáme již zmíněné různé dotační programy, z kterých financujeme postupové soutěže 
nebo MČR atd. Tento odvod se týká pouze sportovců. Není to zaměnitelné s odvody 
členských příspěvků, tyto jsou beze změny.  
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plk. Ing. Stanislav Racek – pozdravil shromáždění a poděkoval za pozvání. Dále poděkoval SDH 
Přísnotice a Jaroslavu Pospíšilovi za možnost uspořádání MČR prof. hasičů JMK a Vysočiny. 
Tlumočil poděkování ředitele HZS JMK brig. generála Ing. Jiřího Pelikána za pomoc a 
akceschopnost dobrovolných hasičů při letošních podzimních povodních a vzájemnou spolupráci 
s postiženými kraji. 
 
Ing. Miroslav Jagrik –pozdravil shromáždění a poděkoval za pozvání. Jako zástupce Hasičské 
vzájemné pojišťovny informoval představitele o ekonomické situaci a hospodářském výsledku za 
uplynulý rok. Pohovořil o nových i stálých produktech HVP. Poskytl nabídku spolupráce s HVP 
pokud by byl zájem, je možné se informovat u spádové HVP. 

 
Rostislav Dohnálek – pozdravil představitele sborů a poděkoval za pozvání. Všechny zúčastněné 
pozval na Army bál v Moutnicích, který se uskuteční 11. 1. 2025 a popřál vše dobré do nového roku 
2025. 

 
11. Diskuse 

 

Starosta SDH Kuřim Vítězslav Schimmerle– informoval o oslavách 150 let sboru, které se 
uskuteční 14. 6. 2025 a požádal o příspěvek OSH na tyto oslavy. Dále nabídl výkonnému výboru 
uspořádat v roce 2025 každoroční shromáždění představitelů sborů v Kuřimi a to 8.11.2025. 
 
Jana Ondráčková SDH Sivice – nabídla výkonnému výboru upořádání soutěže ZVHB v Sivicích 
4.10. 2025. 
 

 
12. Usnesení 

 

Vedoucí návrhové komise Jaroslav Šmerda přednesl usnesení ze shromáždění představitelů sborů –  
viz příloha č.10 – pro 76 
 

 

13. Závěr 
 
Na závěr se s přítomnými zástupci sborů a okrsků se rozloučila starostka OSH Brno-venkov sestra 
Jana Štelclová s poděkováním SDH Moutnice a připojila poděkovaní za práci a popřála vše 
nejlepší, hodně zdraví do nového roku 2025.  
 
 
Zasedání představitelů sborů za účasti starostů okrsků a členů VV OSH Brno-venkov bylo 
ukončeno v 17:20 hod. 
 
 
Zapsala Flodrová Jitka v. r. 
                                                                                                                                       

 
Ověřil       Ověřil 
 
 

 ………………………………………. v. r.                      …………………………………. v. r. 
 


